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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 27 marca 2013 roku 
 

Sesja odbył się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1600 – 1730 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po 
czym stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 14 radnych, nieobecny był 
radny Jerzy Kołodziej. Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Henryk Karcz - Radny Powiatu Zawierciańskiego  
Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy 
Ogrodzieniec. 
Uczeń Gimnazjum w Ogrodzieńcu Szymon wraz z rodzicami Elżbietą i Markiem Gajda. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie - 14 głosami i przedstawiał się 
następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

niezabudowaną nieruchomość położoną przy ul. Kościuszki w Ogrodzieńcu, stanowiącą 
własność Gminy Ogrodzieniec. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowaną nieruchomość położoną przy ul. Kościuszki w Ogrodzieńcu, stanowiącą 
własność Gminy Ogrodzieniec. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w nieodpłatne użytkowanie 
na czas nieokreślony nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do podpisania Porozumienia w sprawie 
przygotowania Programu Działań dla Zintegrowanej Inwestycji Terenowej  
w okresie 2014–2020 w ramach Subregionu Centralnego oraz Porozumienia  
w sprawie przygotowania Programu Rozwoju Subregionu Centralnego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata  
2014-2020.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i przychodów w 
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2013 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ogrodzieniec na lata 2013-2020. 

12. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
13. Wnioski i oświadczenia.  
14. Zamkniecie obrad. 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z sesji Rady nr XXXV/2013 z dnia 15 marca 2013 roku został przyjęty przez 
radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  

11 marca w sali narad RM odbyła się publiczna prezentacja nowych terenów inwestycyjnych 
w Ogrodzienieckiej Strefie Inwestycyjnej. W spotkaniu brali udział przedsiębiorcy z terenu 
naszej gminy, przedstawiciele izb gospodarczych, Katowickiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej, radni Rady Miejskiej, mieszkańcy i przedstawiciele prasy lokalnej i mediów 
regionalnych. Zaprezentowane zostały trzy różne warianty zagospodarowania terenów 
inwestycyjnych o pow. ok. 25ha, które w najbliższych latach gmina zamierza przeznaczyć 
pod inwestycje. Grunty są własnością gminy lub Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym 
gm. Ogrodzieniec. Obejmują one tereny dawnej Cementowni „Wiek” (po lewej stronie drogi 
wojewódzkiej jadąc w kier. Zawiercia) oraz po prawej stronie za dawną stacją paliw. 

12 marca w Urzędzie Miasta i Gminy Ogrodzieniec podpisano porozumienie pomiędzy 
samorządami oraz stowarzyszeniami z czterech województw: śląskiego, łódzkiego, 
mazowieckiego i opolskiego tj. Gminą Ogrodzieniec, Powiatem Wieruszowskim, LGD 
„Miedzy Prosną a Wartą”, LGD „Zielone Mosty Narwi”, LGD „Żywiecki Raj” oraz LGD 
„Górna Prosna” w sprawie współpracy kulturalnej, polegającej na szkoleniu i wspólnych 
wyjazdach dziecięcych zespołów artystycznych. W ramach przygotowań do projektu nasze 
Mażoretki i Dziecięco-Młodzieżowa Orkiestra Dęta będą uczestniczyć w warsztatach 
artystycznych i wspólnie koncertować. 

14 marca w Ryczowie Kolonii odbyło się zebranie wiejskie, na którym omawiane były 
sprawy wdrożenia nowej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz 
uruchomienia oddziału przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Ryczowie. 

15 marca w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Śląskiego odbyło się spotkanie 
sołtysów, wójtów i burmistrzów gmin wiejskich i miejsko-wiejskich woj. śląskiego z 
Zarządem Województwa, przedstawicielem Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi w 
sprawie PROW 2007-2013 oraz nowej perspektywy finansowej funduszy europejskich dla 
terenów wiejskich.  

16 marca odbyło się zebranie wiejskie w Ryczowie w sprawie prośby rodziców o 
uruchomienie oddziału przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Ryczowie. Na spotkaniu 
omówiono również nowe zasady gospodarowania odpadami komunalnymi, które 
obowiązywać będą od 1 lipca br. 

W miesiącu marcu odbyły się kolejne zebrania jednostek OSP z terenu gminy; 2 marca w 
OSP Ryczów a 9 marca w OSP Ogrodzieniec. 
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20 marca w Sądzie Rejonowym w Zawierciu odbyło się posiedzenie w sprawie 
nieprawidłowości w Spółce Jurajski Park Wodny. Informacji udzielał jako świadek członek 
Rady Nadzorczej – mieszkaniec Ogrodzieńca oraz biegły z zakresu budownictwa. 

20 marca w Sądzie Rejonowym w Zawierciu odbyło się posiedzenie w sprawie opróżnienia 
pomieszczeń w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Ogrodzieńcu przez zamieszkujące tam 
osoby fizyczne i zagospodarowanie tych pomieszczeń na cele szkolne. 

22 marca w sali OSP Ogrodzieniec odbył się Gminny Turniej Wiedzy Pożarniczej dla 
uczniów szkół podstawowych oraz gimnazjum z terenu naszej gminy. 

22 – 27 marca odbywały się zebrania wspólnot mieszkaniowych z terenu Gminy , na których 
zatwierdzono sprawozdania za rok ubiegły oraz podejmowano uchwały w sprawie zaliczek na 
fundusz remontowy i fundusz na zarządzanie nieruchomością wspólną.  

26 marca w Hotelu Poziom 511 w Podzamczu odbyło się Walne Zgromadzenie ZGJ, na 
którym podsumowano rok 2012 

Przetargi i inwestycje  

15 marca br. został unieważniony przetarg nieograniczony na wybór wykonawcy zadania 
„Gmina Ogrodzieniec- jurajska kraina nieograniczonych możliwości. Promocja terenów 
inwestycyjnych”. Obecnie trwają prace komisji przetargowej w zakresie drugiego przetargu 
nieograniczonego na to zadanie.  

Ogłoszony został przetarg na zadania pn. „Termomodernizacja budynku Urzędu Miasta i 
Gminy Ogrodzieniec” 

Czeka nas dokończenie prace w zakresie realizacji odcinka chodnika w Gieble Kolonii w 
ramach zadania „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 od km 29+040 do km 
29+259 w miejscowości Giebło Kolonia”.  

Realizując nową ustawę tzw „śmieciową” ogłoszony został przetarg na świadczenie usługi 
odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych powstających na nieruchomościach 
zamieszkałych na terenie Gminy Ogrodzieniec. 

Stowarzyszenie „NOBILITO” oraz Urząd Miasta i Gminy w Ogrodzieńcu przystąpiły do 
projektu pn. „Spółdzielnie socjalne nowej ery” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki - Wsparcie ekonomii społecznej.  
Organizatorem projektu jest Fundacja Regionalnej Agencji Promocji Zatrudnienia i firma 
ETC Group Sp. z o.o.  
Celem projektu jest zwiększenie przedsiębiorczości społecznej wśród osób zagrożonych 
wykluczeniem społecznym z terenu Gminy Ogrodzieniec, poprzez wsparcie osób tworzących 
spółdzielnie socjalne. Pomoc będzie dotyczyła prowadzenia szkoleń oraz doradztwa w 
zakresie spółdzielczości socjalnej, a także wsparcia finansowego dla nowo otwartej 
spółdzielni w wysokości do 120 tys. złotych. Ponadto uczestnicy projektu mogą liczyć na 
wsparcie finansowe pierwszego etapu ich działalności do kwoty 8.316 zł miesięcznie przez 
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okres 6 lub 12 miesięcy. Wszystkie dodatkowe informacje na temat projektu dostępne są na 
stronie internetowej www.spsnowejery.frapz.org.pl. 
Spotkanie dla osób spełniających wymogi odbędzie się niebawem informacje na ten temat 
dostępne będą na stronie internetowej Urzędu MiG  
  

Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowaną nieruchomość położoną przy ul. Kościuszki w Ogrodzieńcu, stanowiącą 
własność Gminy Ogrodzieniec. 
 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG – szczegóły podane przez 
Burmistrza patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie . 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale 
nadano Nr XXXVI/ 293/2013 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowaną nieruchomość położoną przy ul.Kościuszki w Ogrodzieńcu, stanowiącą 
własność Gminy Ogrodzieniec. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG – szczegóły podane przez 
Burmistrza patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie . 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14radnych. Uchwale 
nadano Nr XXXVI/294 /2013 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w nieodpłatne 
użytkowanie na czas nieokreślony nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG, który między innymi podał - 
Przepisy prawa o zakładach opieki zdrowotnej wymagają przekazania w nieodpłatne 
użytkowanie na czas nieokreślony nieruchomości zabudowanej budynkiem ośrodka zdrowia 
SP ZOZ w Ogrodzieńcu przy Placu Wolności 23. W 2009r. oddano nieruchomość w 
użytkowanie na okres 4 lat - Akt Notarialny Rep. ”A” 3788/09 z dnia 5.05.2009r. 

http://www.spsnowejery.frapz.org.pl/
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvi_293_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvi_294_2013.pdf
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Użytkowanie wygasa z dniem 6.05.2013r., w związku z czym zachodzi konieczność 
przedłużenia użytkowania dla SPZOZ na czas nieoznaczony. Następnie należy zawrzeć akt 
notarialny.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale 
nadano Nr XXXVI/295/2013 
 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do podpisania Porozumienia w sprawie 
przygotowania Programu Działań dla Zintegrowanej Inwestycji Terenowej  
w okresie 2014–2020 w ramach Subregionu Centralnego oraz Porozumienia  
w sprawie przygotowania Programu Rozwoju Subregionu Centralnego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata  
2014-2020.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG, który miedzy innymi podał; 
przystąpienie do porozumienia dotyczy nowego okresu programowego na projekty 
inwestycyjne realizowane ze środków UE. Nowy okres programowy przeznaczony będzie na 
projekty o szerszym zasięgu realizowane przez np. kilka gmin i ta uchwała umożliwi 
podpisanie porozumienia z innymi gmina na realizacje zadań w ramach RPO dla subregionu 
centralnego.  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale 
nadano Nr XXXVI/ 296/2013 
 

Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 
 
Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Sekretarz MiG, który między innymi 
powiedział - ekwiwalent pieniężny dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 
MiG Ogrodzieniec wprowadzono kilka lat temu. Pierwsza uchwała w tej sprawie została 
podjęta w 2008 roku i początkowo uchwały te nie miały charakteru aktu prawa miejscowego. 
Obecnie interpretacja prawna jest taka, że uchwały w tej sprawie mają mieć charakter aktu 
prawa miejscowego, zatem różnica między poprzednią, a obecną uchwałą jest tylko i 
wyłącznie taka że podlega ona publikacji w dzienniku urzędowym województwa śląskiego i 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvi_295_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvi_296_2013.pdf


Strona 6 z 8 
 

wchodzi w życie 14 dni po publikacji. Pozostałe zapisy uchwały nie zmieniają się i stawki 
ekwiwalentu będą takie same jak były.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale 
nadano Nr XXXVI/297/2013 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i przychodów w 
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2013 r.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG – szczegóły podane przez 
Burmistrza patrz jak załączony do protokłu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie . 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale 
nadano Nr XXXVI/298/2013 
 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ogrodzieniec na lata 2013-2020. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG – szczegóły podane przez 
Burmistrza patrz jak załączony do protokłu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie . 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale 
nadano Nr XXXVI/ 299/2013 
 
Ad. 12 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Radna Grażyna Gołuchowska - Personel Podstawowej Opieki Zdrowotnej z siedzibą w 
Szpitalu dyżuruje codziennie w godzinach od 18.00 – 8.00 rano (również w święta i 
weekendy). Personel wykonuje w domu chorego niezbędne zabiegi. Zwracam się z prośbą o 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvi_297_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvi_298_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvi_299_2013.pdf
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numeracje budynków ze względu na utrudnienia ze znalezieniem potrzebującego pomocy 
pacjenta. Mieszkańcy Podzamcza proszą o zlokalizowanie błąkających się 5 psów, które 
zostały wypuszczone z samochodu około 2 tygodni temu i do tej pory widywane są w okolicy 
Rynku w Podzamczu, ul. Firleja, Szkolnej i Krakowskiej.  
 
Radny Zygmunt podsiadło W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców naszej Gminy, 
dlaczego sesje Rady Miejskiej nie są nagrywane i udostępniane w Internecie, bardzo proszę o 
udostępnienie mieszkańcom naszej Gminy nagrania obrad sesji Rady Miejskiej, jak również 
udostępnić na BIP protokoły z prac Komisji Stałych R.M . 
 
Radny Patryk Szczygieł - Ponieważ zbliża się okres finansowania 2014-20 zastanawiam się, 
jak maksymalnie przygotować naszą gminę do tego okresu. Może znaleźć środki na 
zatrudnienie pracownika, który zajmowałby się funduszami europejskimi lub przeszkolić 
osobę spośród zatrudnionych pracowników. 
 
Odpowiedzi Burmistrza:  

· Oznakowanie numerem domu jest w obowiązku właściciela posesji. Każdy jest 
zobowiązany do tego pod rygorem kary grzywny. Gmina zakupiła nowe ulicowskazy, 
które wiosną będziemy montować. Mają one ułatwić znalezienie danej ulicy w 
miejscowości.  

· Zgłoszenia w sprawie wałęsających się psów stwarzających zagrożenie przyjmowane 
są do UMiG. W dalszej kolejności sprawa przekazywana jest firmie, która wyłapuje 
takie zwierzęta i wywozi je do schroniska.  

· Nie ma problemu żeby transmitować obrady z sesji i komisji Rady Miejskiej, które są 
posiedzeniami otwartymi i każdy obywatel ma prawo przyjść i posłuchać. Jednak 
wiąże się to z dodatkowymi kosztami finansowymi i zatrudnieniem osoby, można 
zlecić usługę firmie zewnętrznej, która będzie materiał filmowy obrabiać technicznie i 
zgrywać do Internetu. Jednak w tym roku nie mamy zaplanowanych na ten cel 
środków pieniężnych.  

· Na chwilę obecną nie widzę potrzeby zatrudniania pracownika ds. funduszy 
europejskich. W poprzednim okresie finansowania pozyskaliśmy kilkanaście 
milionów złotych i jako Gmina bardzo dobrze wykorzystaliśmy czas ubiegania się o 
dotacje. Uważam, że osoby pracujące w Urzędzie Miasta i Gminy dobrze wywiązują 
się ze swoich zadań. Jeżeli będzie potrzeba zatrudnienia specjalisty w tym zakresie, to 
zrobimy to, ale dopiero w roku 2014 lub 2015 

 

Ad. 13 
Wnioski i oświadczenia.  
 
Nastąpiło uroczyste wręczenie nagrody dla ucznia Gimnazjum w Ogrodzieńcu Szymona 
Gajdy za wybitne osiągnięcia w nauce. Szymon wraz z rodzicami został zaproszony na sesję 
Rady Miejskiej, gdzie odebrał gratulacje od Przewodniczącej Rady Miejskiej Marii Lipki-
Stępniewskiej, Burmistrza Miasta i Gminy Andrzeja Mikulskiego oraz Radnych.  
Burmistrz A. Mikulski. Zwracając się do Szymona oraz jego rodziców Elżbiety i Marka 
Gajdów powiedział - „To nieprzeciętny i wyjątkowy uczeń a zarazem bardzo skromny 
chłopiec. Od czasu kiedy gmina zajmuje się szkolnictwem podstawowym i gimnazjalnym, czyli 
od początku lat 90. niewielu było uczniów z tak imponującymi osiągnięciami jak Szymon. W 
gronie wyróżnionych przez Ministra Edukacji Narodowej w ubiegłym roku stypendystów był 



Strona 8 z 8 
 

jedynym gimnazjalistą. Pozostali to uczniowie szkół średnich. Gratuluję Szymonowi osiągnięć 
i gratuluję rodzicom tak wspaniałego syna.” 

W nagrodę Szymon otrzymał zestaw książek, które na pewno przydadzą mu się w rozwijaniu 
swoich pasji i poważnych zainteresowań informatycznych. W grudniu ubiegłego roku 
Szymon jako jeden z 35 najzdolniejszych uczniów z województwa śląskiego - laureatów 
olimpiad i turniejów zawodowych – uczestniczył w spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim na 
„Śniadaniu Mistrzów 2012” z wojewodą śląskim Zygmuntem Łukaszczykiem oraz kuratorem 
oświaty Stanisławem Faberem. Wyróżnieni uczniowie otrzymali upominki, liczne gratulacje i 
podziękowania. O oprawę muzyczną uroczystości zadbali uczniowie Państwowej 
Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej II stopnia im. Karola Szymanowskiego w Katowicach. 
Serdecznie gratulujemy i życzymy dalszych sukcesów. 

Szymon Gajda, uczeń klasy IIIc Gimnazjum w Ogrodzieńcu otrzymał prestiżowe wyróżnienie 
– stypendium Ministra Edukacji Narodowej za wybitne osiągnięcia. Szymon jest laureatem 
wielu olimpiad i szkolnych konkursów, w których zdobywał bardzo dobre wyniki. 
Przypominamy, że Szymon: zajął I miejsce w województwie śląskim w I/II etapie zawodów 
indywidualnych VI Olimpiady Informatycznej Gimnazjalistów i awansował do 
ogólnopolskiego finału VI OIG. Brał udział w III etapie zawodów indywidualnych VI 
Olimpiady Informatycznej Gimnazjalistów i uzyskał tytuł laureata III stopnia zawodów 
finałowych. Został laureatem Ogólnopolskiego Konkursu Informatycznego Tik? – Tak! Zajął 
5 miejsce na poziomie szkół gimnazjalnych.. Zdobył tytuł „kaona” w Polsko – Ukraińskim 
Konkursie Fizycznym „Lwiątko 2012”. Ponadto w wyniku rocznej klasyfikacji w roku 
szkolnym 2011/2012 uzyskał średnią ocen 5,40.  

 
Ad. 14 
Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując 
wszystkim obecnym za udział. 

 
Protokół sporządziła:  
Michalina Piecha        Podpis Przewodniczącej Rady 
 

 


